
 

 

Αθήνα, 20 Σεπτεμβρίου  2024 

 Ερώτηση  

 

Προς τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας  

 

Θέμα: Διάθεση εύλογης διάρκειας προθεσμίας και επιδότηση ενοικίου για 
την μετεγκατάσταση σε νέες κατοικίες προς τους Αξιωματικούς που 
διαμένουν στα ΣΟΑ Αγίας Φωτεινής  

Όπως προκύπτει από το δημοσίευμα σε ηλεκτρονικό στρατιωτικό μέσο, 

υπάρχει η διάθεση και η πρόθεση για την παραχώρηση της έκτασης των 

12 στρεμμάτων της «Αγίας Φωτεινής» από το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας 
προς τον Δήμο Θεσσαλονίκης με σκοπό τη δημιουργία χώρου Πρασίνου. 

Στον συγκεκριμένο χώρο βρίσκονται Στρατιωτικά Οικήματα Αξιωματικών, στα 
οποία κατοικούν Αξιωματικοί του Στρατού με τις οικογένειες τους. 

Η προοπτική της παραχώρησης του οικοπέδου για τη δημιουργία χώρου 
Πρασίνου, είναι μια θετική εξέλιξη, αφού η Θεσσαλονίκη είναι η πόλη με τη 
μικρότερη αναλογία Πρασίνου ανά κάτοικο και είναι πάγιο αίτημα της τοπικής 
Κοινωνίας. 

Η αλλαγή κατοικίας ολόκληρων οικογενειών και η μετεγκατάσταση τους σε νέες 
κατοικίες, έχει συνέπειες στον οικογενειακό προγραμματισμό τους και απαιτεί 
πρόσθετο οικονομικό κόστος και ένα εύλογο χρονικό διάστημα για την εξεύρεση 
νέας κατοικίας και για την προσαρμογή στην προοπτική του νέου 
περιβάλλοντος, ειδικά όταν στις οικογένειες υπάρχουν ανήλικα παιδιά.   

Επειδή η παραχώρηση του οικοπέδου της Αγίας Φωτεινής από το Υπουργείο 
Εθνικής Άμυνάς προς τον Δήμο Θεσσαλονίκης είναι απαραίτητη για τη 
δημιουργία χώρου Πρασίνου που χρειάζεται η πόλη και οι Θεσσαλονικείς 

Επειδή αυτό έχει ως συνέπεια τη μετεγκατάσταση των οικογενειών των 
Αξιωματικών που κατοικούν στα ΣΟΑ, τα οποία βρίσκονται στον χώρο  

Επειδή η αλλαγή κατοικίας ολόκληρων οικογενειών και η μετεγκατάστασή τους 
σε νέες κατοικίες έχει συνέπειες στον οικογενειακό προγραμματισμό και απαιτεί 
πρόσθετο οικονομικό κόστος και ένα εύλογο χρονικό διάστημα για την εξεύρεση 
νέας κατοικίας και για την προσαρμογή στην προοπτική του νέου 
περιβάλλοντος, ειδικά όταν στις οικογένειες υπάρχουν ανήλικα παιδιά.   
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                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6917

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/9/2024



Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 

1. Τι προτίθεται να πράξει ώστε να πραγματοποιηθεί η 
μετεγκατάσταση των οικογενειών των Αξιωματικών ομαλά και 
χωρίς προβλήματα στον οικογενειακό προγραμματισμό τους και 
ειδικά στα ανήλικα παιδιά;  

2. Τι προτίθεται να πράξει για να έχουν οι οικογένειες των 
Αξιωματικών ένα εύλογο χρονικό διάστημα για τη μετεγκατάσταση 
τους;  

3. Τι προτίθεται να πράξει ώστε οι οικογένειες των Αξιωματικών να 
λάβουν οικονομική υποστήριξη υπό μορφή επιδότησης ενοικίου, 
με σκοπό να ανταπεξέλθουν στο πρόσθετο οικονομικό βάρος που 
συνεπάγεται η μετεγκατάσταση τους σε νέες κατοικίες; 

 
Οι Ερωτώντες Βουλευτές 
 
 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 
 
 

Αποστολάκης Ευάγγελος 
 

Γιαννούλης Χρήστος 
 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 
 

Κασιμάτη Νίνα 
 

Κόκκαλης Βασίλης 
 

Κοντοτόλη Μαρίνα 
 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 
 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 
 

Φάμελλος Σωκράτης 
 
 
 
 

 

 

 




